

# Praktiskt möte 30/8 2020

Närvarande: Jo, Sa och Ma

**1. Val av serviceposter för mötet:** Sa ordförande, Jo sekreterare och Ma justerare

**2. Läsning av tradition 8, långa versionen.**

**3. Föregående protokoll:** Föregående protokoll saknades.

**4. Val av mötesledare:** 6:e Jo, 13:e Sa, 20:e Jo och 27:e Ma

**5. Vakanta serviceposter:** Jo röstades in som hemsidesansvarig.

**6. Rapport från serviceposter:** Kassör meddelade att det kom in 10:- i juli och 0:- i augusti. GSR meddelade att det är Riksmöte 20/9.

**7. Bordlagda frågor:** Det fanns inga eftersom att föregående protokoll saknades.

**8. Övriga frågor:**

- Diskussion av frågor från gruppinventeringsmötet bordlade vi till nästa praktiska möte
- Vi diskuterade frågan från Riksgruppen om SLAA:s hemsida ska erbjuda videomöten. Två av tre personer tyckte att den borde göra det eftersom att vi ansåg att det var viktigare att mötena får tydligare kommunikation genom att man kan avläsa kroppsspråk/ansiktsuttryck än att undvika att någons anonymitet bryts. Vi motiverade också vår åsikt med att risken är extremt liten att någon kommer att vilja avslöja en annan gruppmedlem och om det händer är det inte heller helt säkert att det blir till skada för den drabbade personen eller för SLAA som helhet.

Den tredje personen hade inte någon åsikt i frågan.

Protokollet justerat av Ma.

